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Protokół Nr 9/25 

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska 

w dniu 29 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Otwocku przy ulicy Komunardów 10, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska Radnego Mateusza Traczyka w godzinach od 1620 do 1720. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, Skarbnik Wiesław Miłkowski, 

Sekretarz Powiatu Krystyna Olesińska, Kierownik Biura Zarządzania Kryzysowego Krzysztof 

Smolak oraz Kierownik Wydziału Inwestycji Zarządu Dróg Powiatowych Małgorzata Bożek. 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zapoznanie Komisji ze Sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku  za 2024 r. 

3. Zapoznanie Komisji z aktualnym poziomem zaawansowania prac inwestycyjnych 

prowadzonych na drogach powiatowych na terenie Powiatu Otwockiego. 

4. Harmonogram inwestycji drogowych na 2025 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Mazowieckiemu. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Krajowego Planu 

Odbudowy. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 63/IX/24 Rady Powiatu 

Otwockiego z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie diet przysługujących radnym Powiatu 

Otwockiego. 

8. Przyjęcie protokołu Nr 7/24 z dn. 04.12.2024 r. i Nr 8/24 z dn. 16.12.2024 r. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1  

Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk poinformował, że na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji Budżetowej punkt dotyczący zaopiniowania projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr 63/IX/24 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 28 listopada 2024 r. w 

sprawie diet przysługujących radnym Powiatu Otwockiego, został zdjęty z porządku 
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posiedzenia. W związku z wnioskami Komisji Budżetowej, Przewodniczący Komisji 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska zaproponował nieprocedowanie tego punktu. 

Sekretarz Powiatu Krystyna Olesińska wyjaśniła, że Radny Dariusz Kołodziejczyk 

wskazał, że kwestie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu właściwego do 

wystawiania polecenia wyjazdu służbowego podróży służbowej, powinny być określone w 

oddzielnej uchwale. Wojewoda Mazowiecki w rozstrzygnięciu nadzorczym stwierdził 

nieważność uchwały w sprawie diet przysługujących radnym tylko w części dotyczącej 

kosztów dojazdu. Dlatego nie ma potrzeby podejmowania uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie diet. 

Mecenas Jarosław Dąbrowski potwierdził słowa Sekretarz Powiatu Krystyny 

Olesińskiej. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

 Radny Mateusz Marczak na prośbę Skarbnika Wiesława Miłkowskiego, zawnioskował 

o przesunięcie punktów 5 i 6 na początek posiedzenia. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk poddał pod głosowanie następujący 

porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Krajowego Planu 

Odbudowy. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Mazowieckiemu. 

4. Zapoznanie Komisji ze Sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku  za 2024 r. 

5. Zapoznanie Komisji z aktualnym poziomem zaawansowania prac inwestycyjnych 

prowadzonych na drogach powiatowych na terenie Powiatu Otwockiego. 

6. Harmonogram inwestycji drogowych na 2025 r. 

7. Przyjęcie protokołu Nr 7/24 z dn. 04.12.2024 r. i Nr 8/24 z dn. 16.12.2024 r. 

8. Sprawy różne. 
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9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Głosowanie jednogłośnie pozytywne w obecności 11 członków komisji. 

 

Ad. 2  

 Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski przekazał, że Powiat Otwocki postanowił 

ubiegać się o pożyczkę wspierającą zieloną transformację miast ze środków Krajowego Planu 

Odbudowy. Bank Gospodarstwa Krajowego Planowana pożyczka jest ujęta jako źródło 

finansowania deficytu w uchwale budżetowej na 2025 r. oraz w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Następnie przedstawił szczegóły dotyczące spłaty. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

 Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk poddał pod głosowanie zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 11 członków komisji: „za” – 8 osób, „wstrzymały się” – 3 osoby. 

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Krajowego Planu Odbudowy został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Ad. 3 

 Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski poinformował, że projekt jest tożsamy z uchwałą 

podjętą przez Radę Powiatu w grudniu, która nie mogła zostać zrealizowana. 

Kierownik Wydziału Inwestycji Zarządu Dróg Powiatowych Małgorzata Bożek 

powiedziała, że wynikało to z różnic formalno-prawnych. Umowę o pomoc rzeczową, którą 

zaproponował Powiat, Województwo Mazowieckiego podejmuje tylko wtedy, gdy zostaną 

udzielone środki na opracowanie dokumentacji projektowej. W przypadku gdy porozumienie 

dotyczy robót budowlanych, preferują by określić to jako przekazanie drogi w zarządzanie. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

 Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk poddał pod głosowanie zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 
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Głosowanie w obecności 12 członków komisji: „za” – 12 osób. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu 

został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 Ad. 4  

   Kierownik Biura Zarządzania Kryzysowego Krzysztof Smolak poinformował, że 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku powoływana jest na podstawie zapisów ustawy o 

samorządzie powiatowym. Starosta za jej pośrednictwem realizuje zadania w zakresie 

zwierzchnictwa nad powiatowymi służbami, inspekcjami i strażami oraz zadania określone w 

ustawach w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli. Następnie przedstawił 

działalność komisji w 2024 roku. 

 Radny Tomasz Wyglądała spytał się o odstrzał redukcyjny dzikiej zwierzyny 

przeprowadzany w ostatnim czasie przez koła łowieckie. 

Kierownik Biura Zarządzania Kryzysowego Krzysztof Smolak odpowiedział, że koła 

łowieckie mają do zrealizowania plany dot. redukcji zwierzyny na terenach leśnych. Mogą 

również wykonać dodatkowe plany na wniosek włodarzy lub swoich kół łowieckich. Polski 

Związek Łowiecki w większości przychyla się do zwiększenia odstrzału redukcyjnego. 

Problemem jest to, że dziki, które przyzwyczaiły się do życia w mieście, nie chcą wracać do 

lasu. 

Sekretarz Powiatu Krystyna Olesińska powiedziała, że na terenie Józefowa wykładane 

były środki odstraszające, które mają bardzo silny, nieprzyjemny zapach, który był bardzo 

uciążliwy również dla mieszkańców. 

 Radny Andrzej Wojtyra przekazał, że w skład komisji powinni wchodzić 

przedstawiciele wszystkich klubów radnych z powiatu. Następnie przekazał, że po zgłoszeniu 

martwych ptaków przez mieszkańców Józefowa, Powiatowy Lekarz Weterynarii nie pobierał 

próbek do badań. 

 Kierownik Biura Zarządzania Kryzysowego Krzysztof Smolak powiedział, że nie ma 

szczegółowych informacji dotyczących podjętych działań przez Powiatowego Lekarza 

Weterynarii. Przekazane informacje dotyczyły prac Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Ad. 5  

 Kierownik Wydziału Inwestycji Zarządu Dróg Powiatowych Małgorzata Bożek 

przedstawiła inwestycyjne drogowe prowadzone na terenie powiatu. Obecnie prowadzone są 

roboty w rejonie Mazowieckie Centrum Leczenia Chorób Płuc i Gruźlicy czyli na ostatnim 

fragmencie rozbudowywanej drogi. Na całym odcinku tj. od skrzyżowania o ruchu okrężnym 

z ul. Żeromskiego do ul. Tatrzańskiej został wykonany chodnik, ścieżka dla rowerów. Obecnie 

trwają prace związane z wykonanie podbudowy, warstwy wyrównawczej oraz wiążącej przy 

ul. Tatrzańskiej. Planowany termin zakończenia robót budowlanych to 30.03.2025 r. W 

przypadku modernizacji ul. Kołłątaja, trwają prace na odcinku od ul. Majowej do mostu na 

rzece Świder.  Na odcinku lewego pasa jadąc w kierunku Warszawy, wykonana została 

stabilizacja, podbudowa oraz warstwa wyrównawcza. W tym tygodniu mają rozpocząć się 

roboty bitumiczne. Od 4 lutego planowane jest rozpoczęcie robót prawego pasa ruchu, a 

planowany termin zakończenia robót budowlanych to 30.04.2025 r. W zakresie rozbudowy 

skrzyżowania ul. Kołłątaja z ul. Świderską w Otwocku na skrzyżowanie o ruchu okrężnym 

prowadzone są prace rozbiórkowe, a następnie rozpoczną się prace dotyczące przebudowy 

urządzeń infrastruktury technicznej. Planowany termin zakończenia robót 16.05.2025 r. W 

miejscowości Janów w zakresie budowy przepustu na cieku wodnym Jagodzianka, zostały 

wykonane prace rozbiórkowe istniejącego mostu, trwają prace związane z osuszaniem wykopu 

w celu realizacji dalszych prac, a termin zakończenia robót budowlanych planowany jest na 

30.03.2025 r. Od 3 lutego rozpoczną się roboty budowlane na drodze powiatowej w 

miejscowości Kąty w zakresie budowy przepustu (ciek przy OSP Kąty), planowany termin 

zakończenia robót budowlanych to 05.04.2025 r. W gminie Celestynów prowadzone są prace 

projektowe. Została uzyskana decyzja środowiskowa dla części przedsięwzięcia. Trwa 

uzyskiwanie pozwolenia wodnoprawnego. W Wiązownie wykonawca stara się o decyzję 

środowiskową. Od jej uzyskania uwarunkowane jest złożenie wniosku o uzyskanie zgody 

wodno-prawnej oraz złożenie wniosku o realizację inwestycji drogowej. Umowny termin 

zakończenia prac przypada na 30.05.2025 r. Trwają prace nad dokumentacją projektową w 

przypadku przebudowy/modernizacji mostów w ciągu drogi powiatowej w miejscowościach: 

Grabianka, Nadbrzeż, Brzezinka oraz Radachówka. W zakresie modernizacji przepraw przez 

cieki, opracowywana jest dokumentacja projektowa obiektu mostowego na rzece Świder w m. 

Sępochów gm. Kołbiel. Trwa proces uzyskiwania decyzji środowiskowej. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 
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Ad. 6 

 Kierownik Wydziału Inwestycji Zarządu Dróg Powiatowych Małgorzata Bożek 

poinformowała, że radni otrzymali szczegółowy plan zamówień publicznych. 

 Radny Piotr Mateusz Kudlicki poprosił o udzielenie informacji w sprawie modernizacji 

byłego mostu kolejki wąskotorowej na rzece Świder. 

 Kierownik Wydziału Inwestycji ZDP Małgorzata Bożek przekazała, że nie jest to 

inwestycja prowadzona przez Zarząd Dróg Powiatowych, dlatego nie zna jej szczegółów. 

 Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk dodał, że jest to inwestycja Miasta Otwock 

oraz Józefowa. 

 

 Radny Marek Szumidło spytał się, czy w zadaniu „Modernizacja nawierzchni dróg 

powiatowych na terenie Powiatu Otwockiego - etap I” wyznaczone są konkretne drogi. 

Kierownik Wydziału Inwestycji ZDP Małgorzata Bożek odpowiedziała, że tak. 

Następnie wymieniła wszystkie przewidziane remonty dróg powiatowych. 

Radny Rafał Majewski poprosił o udostępnienie harmonogramu wraz z podziałem na 

etapy. 

 

Ad. 7  

 Protokół Nr 7/24 z dn. 04.12.2024 r. został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 Protokół Nr 8/24 z dn. 16.12.2024 r. został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 

Ad. 8 

 Radny Andrzej Wojtyra zaproponował organizację wyjazdowego posiedzenia Komisji 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska w budynku byłego ogniska wychowawczego „Dziadka 

Lisieckiego”.  

Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk przekazał, że jest to bardzo dobry pomysł.  

 

Ad. 9 

 Na tym posiedzenie zakończono. 

         Przewodniczył: 

         Mateusz Traczyk 

Sporządziła:   

 

Anna Karpińska  


